

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS AND LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 4/2/99. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR REASONS FOR JUDGMENT IN APPEALS AND JUDGMENTS IN APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR POURVOIS ET DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 4/2/99. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES MOTIFS DE JUGEMENT DANS LES APPELS ET LES JUGEMENTS DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

APPEALS / APPELS: (reasons only / motifs seulement)

1. *Sail Labrador Limited v. Owners, Navimar Corporation Ltée and all others interested in the ship "Challenge One", et al* (F.C.A.) (26083)
2. *Vincent Godoy v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(Ont.)(26078)

THE REASONS FOR JUDGMENT CAN BE FOUND AT / LES MOTIFS DE JUGEMENT SE TROUVENT À: <http://www.scc-csc.gc.ca>

APPLICATIONS FOR LEAVE / LES DEMANDES D'AUTORISATION:

26523 **ROYAL JOHN DERRY - v. - HER MAJESTY THE QUEEN** (Crim.)(Sask.)

CORAM: The Chief Justice and McLachlin and Iacobucci JJ.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée.

26901 **CHRISTIAN ALBERT CRUZ - v. - HER MAJESTY THE QUEEN** (Crim.)(B.C.)

CORAM: The Chief Justice and McLachlin and Iacobucci JJ.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée.
